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Verslag Fysieke Adviestafel FoodValley 
Donderdag 20 april 2023 van 14.00 uur tot 16.30 uur 

__________________________________________________________________ 

Aanwezigen aanbieders: mw. Wijnberger (Psyzorg Gelderse Vallei), mw. Geverinck (Pro Persona), mw. Meijerink 
(Pluryn), mw. Mallie (GGZ Centraal), mw. Stijf (Leliezorg Groep), dhr. Naaldenberg (JbG), mw. Van Beusekom 
(Rading), dhr. Hendriks (Karakter), dhr. Struik (Youké), mw. De Vries (Eleos), dhr. Van Gorp (Entrea Lindenhout), 
mw. Rodenburg (Siza), dhr. Van Dijk (POBV), mw. De Waard (Timon). 
 
Aanwezigen Jeugdhulpregio FoodValley: mw. Roodzant (voorzitter, Jeugdhulpregio FoodValley), mw. Zouaghi 
(notulist, Jeugdhulpregio FoodValley), dhr. Van Aalst (Jeugdhulpregio FoodValley), mw. Van Haren (Jeugdhulpregio 
FoodValley), dhr. Bakker (Jeugdhulpregio FoodValley), mw. Siegers-Quast (gem. Ede), dhr. Smeets 
(Jeugdhulpregio FoodValley), dhr. Essousi (gem. Barneveld), mw. Derks (BOEG), dhr. Stolte (gem. Ede), mw. 
Koppejan (gem. Scherpenzeel), mw. Vink (Jeugdhulpregio FoodValley), mw. Van Andel (RET). 
 
1. Opening 
Mevrouw Roodzant (Jeugdhulpregio FoodValley, hierna: JHFV) opent de vergadering en stelt de agenda vast.  
 
2. Mededelingen 
- Pleegzorg tarieven 

De heer Van Aalst deelt mee dat in de FAT van 2 februari 2023 is medegedeeld dat het rijk de pleegzorgvergoeding 

voor pleegouders ruim heeft geïndexeerd. Inmiddels is dit onderwerp behandeld in het Bestuurlijk Overleg en 

hebben de bestuurders ingestemd met een aangepaste indexatie voor pleegzorg welke rekening houdt met de 

hiervoor bedoelde indexatie, aldus de heer Van Aalst. 

 

3. Herijking Tarieven  
De heer Bakker (JHFV) en de heer Smeets (JHVF) geven een presentatie met betrekking tot het onderwerp 
Herijking Tarieven. De heer Bakker (JHFV) neemt de leden van de FAT mee in het proces om te komen tot het 
herijken van de tarieven. De heer Bakker (JHFV) geeft aan dat de bestuurders van de Jeugdhulpregio FoodValley 
hebben besloten dat het wenselijk is om het tarievenmodel periodiek te herijken en dat om die reden is gestart met 
het herijken van het tarievenmodel Jeugdhulp. Er vindt een beoordeling plaats door een externe onafhankelijke 
adviseur op het herijkte tarievenmodel en de deadline van de inwerkingtreding van het herijkte tarievenmodel is 1 
januari 2024, aldus de heer Bakker. Mevrouw Meijerink (Pluryn) vraagt of de jeugdhulpregio reeds een 
onafhankelijke adviseur op het oog heeft. De heer Bakker (JHFV) antwoordt bevestigend. 
De heer Hendriks (Karakter) vraagt of er ook verbinding gezocht wordt met andere regio’s. De heer Smeets (JHFV) 
geeft aan dat er gekeken wordt naar andere regio’s en dat de adviseur, waarmee Jeugdhulpregio samenwerkt, ook 
actief is in andere regio’s. 
 
De heer Smeets (JHFV) geeft aan dat er met aanbieders in gesprek wordt gegaan middels de werkgroepen welke 
we nu vormen. Daarnaast krijgen alle jeugdhulpaanbieders een format toegereikt om in te vullen. De 
jeugdhulpaanbieders wordt verzocht om dit format uiterlijk 1 juni 2023 in te vullen. 
 
De heer Bakker (JHFV) geeft aan dat er werkgroepen worden geformeerd met jeugdhulpaanbieders met wie 
gesprekken worden gevoerd over het nieuwe tarievenmodel. De heer Bakker (JHFV) vraagt aan de aanwezige FAT-
leden wie bereid is om deel te nemen aan deze werkgroepen. Deze werkgroepen zullen voornamelijk in juni 2023 
gaan plaatsvinden. 
 
Werkgroep Ambulant individueel: mw. Mallie (GGZ Centraal), mw. Stijf (Leliezorg Groep), mw. De Vries (Eleos), dhr. 
Hendriks (Karakter), mw. Geverinck (Pro Persona), dhr. Van Gorp (Entrea Lindenhout), mw. Rodenburg (Siza), dhr. 
Struik (Youké), mw. Van Beusekom (Rading) en mw. Wijnberger (Psyzorg Gelderse Vallei). 
 
Werkgroep Ambulant groep: dhr. Struik (Youké). 



 
Verslag Fysieke Adviestafel FoodValley d.d. 20-04-2023  Pagina 2 

 
Werkgroep Verblijf: dhr. Van Gorp (Entrea Lindenhout), mw. De Vries (Eleos), mw. Meijerink (Pluryn), mw. Mallie 
(GGZ Centraal) en mw. Van Beusekom (Rading). 
 
De heer Bakker (JHFV) geeft aan dat de bijeenkomsten fysiek plaatsvinden. Jeugdhulpaanbieders die zich nog 
willen aanmelden voor één van de werkgroepen kunnen dit doen door een mail te sturen naar info@jeugdfv.nl. 
 
4. Essentiële functies 
De heer Essousi (gem. Barneveld) geeft aan dat essentiële functies er zijn voor weinig voorkomende hulpvragen 
waar hoogwaardige specialisme voor nodig is, het betreft zorg voor jeugdigen met complexe hulpvragen die 
vastlopen in het systeem. 
Het doel van de samenwerking is de beschikbaarheid en bereikbaarheid van deze hoog specialistische jeugdhulp te 
verbeteren. De heer Essousi (gem. Barneveld) geeft aan dat er binnen de Gelderse regio’s een werkgroep is 
samengesteld waar alle regio’s in zijn vertegenwoordigd. Het streven is om per 1 januari 2024 met nieuwe 
overeenkomsten voor de essentiële functies te gaan werken. 
De heer Van Gorp (Entrea Lindenhout) vraagt of het voor aanbieders ook mogelijk is om te participeren in het 
proces. De heer Essousi (gem. Barneveld) geeft aan dat input vanuit jeugdhulpaanbieders, ervaringsdeskundigen en 
verwijzers welkom is. De heer Essousi (gem. Barneveld) verwijst de FAT-leden hiervoor naar de website van de 
Gelderse Jeugdregio’s en voor meer informatie over de essentiële functies en het proces: 
https://g7jeugd.nl/bovenregionaal/project-essentiele-functies. 
 
5. Hervomingsagenda  
De heer Stolte (gem. Ede) geeft een toelichting op de laatste stand van zaken van de Hervormingsagenda en de 
impact hiervan op onze regionale samenwerking. De heer Stolte (gem. Ede) geeft aan dat het doel van de 
Hervormingsagenda is om betere zorg en ondersteuning te bieden en de betaalbaarheid van de jeugdzorg te 
garanderen. De heer Stolte (gem. Ede) geeft aan dat er een financieel principe akkoord is bereikt tussen het Rijk en 
de VNG dat in lijn is met de uitspraak van de Commissie van Wijzen. De heer Stolte (gem. Ede) geeft tevens aan dat 
er een deskundigencommissie wordt aangesteld die met een zwaarwegend advies komt omtrent mogelijke tekorten 
en de wijze waarop de agenda wordt geïmplementeerd. 
 
De heer Stolte (gem. Ede) geeft nog aan dat met de Hervormingsagenda de kwaliteit van de jeugdzorg sterk 
verbeterd wordt. Het is van belang dat jeugdigen dicht bij huis hulp ontvangen en dat ze zoveel mogelijk thuis 
opgroeien.  
 
6. Ontwikkelen RET 
Mevrouw Siegers (gem. Ede) geeft aan dat in de FAT van 16 februari 2023 het RET is besproken en is stilgestaan 
bij de ontwikkelpunten van het RET.  
 
Mevrouw Derks, programmamanager BOEG, stelt zich voor en geeft een presentatie over BOEG. 
Mevrouw Derks (BOEG) geeft aan dat de oorspronkelijke opdracht van VWS en VNG was om een bovenregionaal 
expertisenetwerk te realiseren met 3 functies: consultatie en advies, organiseren van zorg en kennisontwikkeling. De 
opdracht van BOEG is om tijdige en passende arrangementen te regelen voor jeugdigen en gezinnen met complexe 
problematiek. BOEG is een netwerk waarbij samen met de regio en zorgaanbieders gewerkt wordt aan die 
stagnerende functies, aldus mevrouw Derks (BOEG). 
Mevrouw Derks (BOEG) geeft aan dat men voor onderstaande punten bij BOEG terecht kan; 

• Indien men op zoek is naar mensen met kennis en ervaring. 

• Indien men op is zoek naar een procesregisseur. 

• Voor een innovatiebudget voor het organiseren van bovenregionale voorzieningen of vernieuwende 
experimenten. 

• Aanhaken bij een kennisontwikkeling. 
 
Mevrouw Siegers (gem. Ede) geeft aan dat BOEG op dit moment druk bezig is met het ondersteunen van het RET. 
Mevrouw Siegers (gem. Ede) vertelt dat vorig jaar vijftien jeugdigen zijn aangemeld voor het RET, wat aan de lage 
kant is. 
 
Mevrouw Siegers (gem. Ede) verzoekt de FAT-leden om het Jaarverslag van RET goed door te nemen en het te 
verspreiden binnen de eigen organisatie. 
 
Mevrouw Van Andel, coördinator bij het RET, stelt zich voor en geeft een presentatie over het RET. Mevrouw Van 
Andel (RET) heeft in het kader van haar masteropleiding Jeugdwet, onderzoek gedaan naar het functioneren van 
RET’s in het land. De aanleiding was te onderzoeken welke factoren een rol spelen bij de advisering van het RET in 
de toeleiding naar passende hulp voor de jeugdigen en hun ouders. 
Mevrouw Van Andel (RET) heeft in haar onderzoek een analyse gedaan op drie niveaus ’s: 

https://g7jeugd.nl/bovenregionaal/project-essentiele-functies
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• Microniveau→ huidige problematiek: kinderen wonen thuis/ ouders zijn overbelast/ veel 
hulpverleningsvormen waarbij veel hulpverleners zijn betrokken. 

• Mesoniveau→ knelpunten: veiligheid wordt niet meegenomen, geen instemming jeugdige, documentatie 
ontbrak, veel professionals zijn betrokken bij de hulpvraag en er is geen steunfiguur voor de jeugdige. 

• Macroniveau→ gebrek aan verblijfsplekken voor de jeugdige en stapeling van zorg. 
 
Mevrouw Van Andel (RET) geeft aan dat er geconcludeerd kan worden dat complexe problematiek niet eenvoudig is 
op te lossen. 
 
De heer Naaldenberg (JbG) vraagt of er bewust is gekozen om de knelpunten van verwijzers niet mee te nemen in 
het onderzoek. Mevrouw Van Andel geeft aan dat voor het onderzoek niet alleen gekeken is naar de knelpunten 
vanuit zorgaanbieders maar dat er breder is gekeken. 
 
De heer Van Dijk (POBV) vraagt of er ruimte is om een bijdrage te leveren in het RET en geeft aan dat hij zich 
aanbevolen houdt vanuit het onderwijsveld. Mevrouw Siegers (gem. Ede) geeft aan dat ze dit zullen meenemen.  
 
7. Rondvraag en sluiting 
 
- Evaluatie FAT 
Mevrouw Siegers (gem. Ede) geeft aan de FAT, in de huidige vorm, wordt geëvalueerd. Voor de evaluatie is een 
vragenlijst opgesteld dat komende week verstuurd wordt naar de aanbieders. Mevrouw Siegers verzoekt de FAT-
leden om de vragenlijst uiterlijk 1 juni 2023 aan te leveren. 
 
- FAT d.d. 29 juni 2023 
Mevrouw Roodzant (JHFV) deelt mee dat de volgende FAT op 29 juni 2023 is en dat deze fysiek wordt gehouden. 
De locatie wordt te zijner tijd gedeeld. 
 
Mevrouw Roodzant (JHFV) dankt eenieder voor zijn/haar aanwezigheid en sluit de vergadering. 
 


